Pasquale Bruni Hosts Memorable Dinner to Celebrate Achievements and Milestones in Saudi Arabia

Riyadh, Saudi Arabia – On the evening of February 25, 2025, Pasquale Bruni hosted an exclusive dinner at the renowned Carbone restaurant in Riyadh, bringing together the office team, boutiques management, and the PB team to celebrate the brand's remarkable achievements and milestones in Saudi Arabia.

The event was graced by an inspiring speech from Mohammad Altheiban, CEO of Pasquale Bruni, who highlighted the significant accomplishments of the past year. He expressed gratitude for the unwavering dedication and contributions of the entire team that have been pivotal in establishing the brand's presence and success in the region. Mohammad, emphasized the importance of teamwork and innovation in sustaining the brand's growth in this thriving market.

Adding to the occasion's prestige, Euginia Bruni, the creative force behind Pasquale Bruni and daughter of its founder, Pasquale Bruni, addressed the attendees. Euginia Bruni shared heartfelt words of appreciation, thanking everyone for their commitment and support that has been instrumental in achieving this milestone in Saudi Arabia. Her presence underscored the brand's legacy of artistry, creativity, and innovation.

The dinner provided a warm and celebratory setting where employees from various teams came together to reflect on their shared success and look forward to an exciting future. The event not only celebrated the past year's achievements but also reinforced Pasquale Bruni's dedication to excellence, creativity, and a cohesive team spirit.

Pasquale Bruni remains committed to making meaningful strides in the Saudi market, building on its reputation as a brand synonymous with elegance, artistry, and innovation.

"باسكوالي بروني" تنظم عشاءً مميزاً للاحتفال بالإنجازات والمحطات البارزة في المملكة العربية السعودية

الرياض، المملكة العربية السعودية – في مساء يوم 25 فبراير 2025، استضافت "باسكوالي بروني" عشاءً خاصاً في مطعم "كاربوني" الشهير في الرياض، حيث جمعت جميع الموظفين للاحتفال بالإنجازات الرائعة والمحطات البارزة للعلامة التجارية في المملكة العربية السعودية.

تخلل الحدث كلمة ملهمة من الرئيس التنفيذي لشركة "باسكوالي بروني"، محمد الذيبان، الذي سلط الضوء على الإنجازات الهامة التي تم تحقيقها خلال العام الماضي. وأعرب عن امتنانه للتفاني الكبير والمساهمات التي قدمها جميع أفراد الفريق، والتي كانت أساسية في ترسيخ وجود العلامة التجارية ونجاحها في المنطقة. وشدد محمد الذيبان على أهمية العمل الجماعي والابتكار للحفاظ على نمو العلامة التجارية في هذا السوق المزدهر.

وبمناسبة هذا الحدث المميز، ألقت السيدة يوجينيا بروني، القوة الإبداعية وراء "باسكوالي بروني" وابنة مؤسسها باسكوالي بروني، كلمة للحضور. أعربت خلالها عن تقدير ها العميق وشكرت الجميع على التزامهم ودعمهم، الذي كان عنصراً أساسياً في تحقيق هذا الإنجاز في المملكة العربية السعودية. كما أكدت كلمتها على إرث العلامة التجارية الذي يجمع بين الفن والإبداع والابتكار.

وقد أضفى العشاء أجواءً دافئة ومميزة أتاحت للموظفين من مختلف الفرق فرصة للتلاقي، والتأمل في نجاحاتهم المشتركة، واستشراف مستقبل مليء بالإنجازات الجديدة. لم يقتصر الحدث على الاحتفال بإنجازات العام الماضي فحسب، بل عزز أيضًا التزام "باسكوالي بروني" بالتميز والإبداع وروح الفريق المتماسكة.

تؤكد "باسكوالي بروني" التزامها بمواصلة تحقيق النجاحات البارزة في السوق السعودي، مستندة إلى سمعتها كعلامة تجارية مرادفة للأناقة والفن والابتكار.